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Skrivelse gällande utbildningen Flerspråkighet i förskolan 
 
 
Förvaltningen informerar om att tio medarbetare gått utbildningen Flerspråkighet i förskolan. 
Dessa deltagare anger att de fått en ökad medvetenhet om språkets betydelse och vikten av 
att samverka med vårdnadshavare om barns modersmål.  
 
Vi vill därför fråga följande: 
 

1. Hur har dessa tio medarbetare valts ut? 
 

2. Hur har utbildningen varit upplagd gällande längd och innehåll? 
 

3. Vad är syftet med utbildningen? 
 

4. Vilken typ av samverkan med barnens vårdnadshavare är syftet med utbildningen? 
 

5. Vilken evidens baseras utbildningen på?  
 

6. Vilken uppföljning har gjorts efter utbildningen? 
 

7. Har utbildningen bedrivits under arbetstid? 
 

8. Har förvaltningen planer på att låta fler medarbetare gå denna utbildning? 
 
 
 
Emelie Wassermann (SD) 
 
Simon Wiklund Lyons (SD)


